



Addendum # 2

(La version française se trouve à la page suivante)

Date: August 4, 2020

Project: Totten Farm Access Roadway

Bidders must make sure that their bids are based on the latest version of the tender documents published and take into consideration the following amendments and information, including any information provided on amendments or Q&A previously published for this project.

Bidders that do not comply with this requirement will be discarded.

4.

ADD :

The existing HDPE 8" main will need to extend approx. 175' to the north to pick up the proposed far north catch basin

All other terms and conditions remain the same



Addendum # 2

(The English version can be found on the previous page)

Date: 4 Août 2020

Projet: Voie d'accès à la ferme Totten

Les soumissionnaires doivent s'assurer que leurs propositions soient basées sur la version la plus récente des documents de soumission publiés et prennent en considération les informations ci-dessous, incluant toute information déjà publiée lors des amendements ou Q&Rs antérieurs.

Les propositions ne respectant pas cette exigence seront rejetées.

4.

AJOUTER:

La conduite principale existante en PEHD 8 "devra s'étendre d'env. 175 pi au nord pour récupérer le bassin de captage proposé pour l'extrême nord.

Toutes les autres conditions et exigences demeurent inchangées.